

The calendar of not-to-be-missed events



Prix de Lausanne 28.01–04.02.18

En 2018, ce concours international pour jeunes danseurs organise sa 46^e édition. Ne manquez pas cet événement unique qui vous permet de découvrir les étoiles futures de la danse venues des quatre coins du monde. 78 candidats ont été sélectionnés parmi un nombre record de 380 jeunes danseurs de 38 nationalités différentes.

www.prixdelausanne.org

In 2018, this international ballet competition for young dancers organises its 46th edition. Don't miss this unique event that enables you to discover the future stars of ballet from all over the world. 78 candidates were selected amongst a record number of 380 young dancers of 38 different nationalities.

Japan Impact 17.02–18.02.18

Lors de sa 10^e édition, Japan Impact vous attend à l'Ecole Polytechnique Fédérale de Lausanne pour une immersion complète dans la culture japonaise. Il y en a pour tous les âges et tous les goûts: films et dessins animés, jeux vidéos, concours cosplay et Miss Kawaii, arts martiaux, cérémonie du thé et de l'encens, karaoké, contes pour enfants, concerts et conférences... ainsi que divers stands dédiés au pays du Soleil Levant. *Yōkoso!*

www.japan-impact.ch

For its tenth edition, Japan Impact awaits you at the Lausanne Federal Institute of Technology for a complete immersion in Japanese culture. There will be something for every age and taste: films and anime, video games, cosplay and Miss Kawaii competitions, martial arts, tea and incense ceremony, karaoke, stories for children, concerts and conferences... as well as various booths dedicated to the Land of the Rising Sun. *Yōkoso!*

